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Colofon 

Informatie- en ledenblad van de 
Belangen- en Bewonersvereniging 
"de Plantage" 
• Notarieel opgericht 20 septem
ber 1995 
• Secretariaat: Tuinlaan 100, 

3111 AX, tel. 4262582 
*Bankrekeningnummer: 
617012636 
* Verschijnt 4 x per jaar 

Redactie 
Leny Berkvens 
Marjon Hoogesteger 
Tosca Vissers 

Redactieadres 
Lange Nieuwstraat 11 b 

Kopij 
De kopij voor het volgende num
mer moet vóór 15aug. op het 
redactieadres zijn ingeleverd. 

Uit het Wijk Beheer Overleg 

Op maandag 19 april 1999 was na 2 maanden weer wijk
overleg Zuid. 
Deze onderwerpen zijn belangrijk voor Plantage-bewo
ners: 

• Banken voor de Plantage zijn nog niet besteld, volgens 
afd. Groen wacht men nog op diverse prijsopgaven. 

• Muziekkoepel 
de huidige verlichtingsinstallatie in de muziekkoepel is niet 
meer te repareren. Wij hebben gevraagd een noodoplos
sing te maken. 

• Gras op de gralux-paden: 
afd. Groen/onderhoud heeft beloofd dit 6 x per jaar weg te 
zullen branden. 

• er komt een extra hondenpoep-afvalbak in de Plantage. 

• Mededelingenbord 
het mededelingenbord bij het brugwachtershuisje mag 
door De Plantage gebruikt worden. Dus als je een belang
rijke mededeling hebt, of voor de aankondigingen van de 
werkgroepen, bel even met Mieke (4271128). 

• Bus 54 
de gemeente heeft het bezwaar tegen de gewijzigde rit
tijden van bus 54 verloren. De bus blijft dus in korter dag
rooster rijden. 

• Hoofdbrug 
de renovatie staat nog steeds in de planning voor najaar 
1999. 

• Paaltjes Nieuwe Haven 
de politie is het ermee eens, dat paaltjes op de stoep bij 
Juin en Beumer de veiligheid verhogen. Het plaatsen is nu 
in de planning opgenomen bij afd. Bestrating. 

• de volgende WBO-vergadering is op 7 juni. 
Leny Berkvens 

CONTRIBUTIEPERIKELEN 
U zult zich inmiddels wel hebben afgevraagd waar de gebruikelijke brief blijft om de contributie over te 
maken voor het lopende jaar. Nou dat zit zo. We hebben er als bestuur gemeend goed aan te doen om 
voor het financiêle verkeer over te stappen naar de POSTBANK. 
De postbank brengt namelijk tot een bepaald bedrag niets in rekening voor het overmaken en ontvan
gen van gelden. Daarnaast hanteren zij scherpe prijzen voor het aanmaken van acceptgirokaarten. Het 
wachten is nu dus op de ACCEPTGIROKAART, waarmee wij hopen dat de contributie door de leden 
GEMAKKELIJKER en SNELLER kan worden voldaan. 
De postbank heeft toegezegd dat de acceptgiro's half juni worden afgeleverd. Wij hopen derhalve dat u 
rond die tijd uw contributie alsnog ZO SPOEDIG MOGELIJK wilt voldoen. Alvast bedankt! 
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Juin: wel softdrugs, geen alcohol 
Er is eindelijk een definitief be
sluit gevallen over JUIN: 
de bezwarencommissie heeft aan 
B& W geadviseerd 
- de coffeeshop toe te staan 
- de cafévergunning te weigeren 
Vervolgens is er ook een officiële 
brief van B&W binnengekomen, 
waarin zij van bovenstaand ad-

Dodenherdenking 
Alle jaren, sinds wij in de Tuin
laan wonen, gaan we naar de 
dodenherdenking en hangen 
onze vlag halfstok. In de tweede 
wereldoorlog was ik een klein 
kind en ik heb er wel herinnering
en aan. Voor mij was het dus 
altijd heel vanzelfsprekend om te 
gaan. 
Maar als je zelf de bloemen na
mens de buurt mag neerlegen, is 

vies een officieel besluit hebben 
gemaakt. 
Dit betekent dat de huidige situa
tie gehandhaafd blijft. 
Het enige dat wij nu nog kunnen 
doen, is alert blijven op het ver
strekken van alcohol, want dat 
mag niet. En let op bij overlast 
kunnen klachten gemeld worden 

het toch anders. Je denkt en 
handelt dan niet alleen voor je
zelf, maar voor een grote groep, 
die het belangrijk vindt dat de 
doden niet vergeten worden en 
dat zo'n oorlog nooit meer ge
beurt. Helaas hebben we daar 
niet veel invloed op, er zijn nog 
steeds veel oorlogen op allerlei 
plekken op de wereld. 
Het was fijn dat Marloes Huiskes 

Hondenleven in het park 
De laatste weken is er in de huis 
aan huis bladen weer regelmatig 
over geschreven: 
ZUID TRAPT ER NIET MEER IN, 
het experiment in Schiedam-
Zuid om de overlast van honden
poep tegen te gaan. Helaas 
kreeg het gebied in de Gorzen 
alle aandacht, terwijl ook de 
Plantage meedoet in dit experi
ment. Vanaf 15 februari geldt dus 
ook in en rond de Plantage een 
algehele opruimplicht van hon
denpoep (behalve in de losloop
gebieden) en daarnaast een 
aanlijn plicht. • 

Dit betekent dat dit jaar naast de 
afronding van de renovatie er ook 
veel aandacht zal gaan naar een 
zo aantrekkelijk mogelijk maken 
van het Plantagepark voor MENS 
en DIER. 
Niemand vindt het fijn om te laat 
te merken dat er poep op de 
stoep dan wel in het gras lag. Er 
is tijd, geld en energie gestoken 

zowel door hondenbezitters als 
door niet-hondenbezitters om na 
te denken hoe dit probleem kan 
worden aangepakt. Dat het een 
probleem genoemd mag worden 
blijkt wel uit de volgende cijfers: 

In Schiedam-Zuid zijn er 17 gere
gistreerde honden per 100 wo
ningen. Een hond levert per ge
middeld 4 drollen, ongeveer 200 
gram. Per dag is dit zo'n 100 kg 
hondenpoep. 

Omdat er inmiddels al het nodige 
over geschreven is, willen wij op 
deze plaats niet in herhalingen 
vervallen. Er is inmiddels ook een 
echte HONDENKRANT gemaakt. 
Helaas is deze tezamen met 
reclamemailing bezorgd, zodat 
bewoners met een anti-reclame 
sticker deze krant niet hebben 
ontvangen. Geînteresseerden 
kunnen deze krant alsnog opvra
gen bij een van de bestuursle
den. 
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aan de Afd. Bijzondere Wetten 
van de politie, tel. 27 500 27. 
Want als er teveel overlast ver
oorzaakt wordt, kan de vergun
ning op den duur worden 
ingetrokken! 

Leny Berkvens 

met me mee wilde gaan, want ik 
denk dat lang niet alle kinderen 
dat duiven! Nog mooier zou het 
zijn, als kinderen / jongeren door 
de organisatie actiever betrokken 
werden bij de dodenherdenking, 
nu zijn ze alleen maar aanwezig 
en hebben weinig inbreng, dat 
vind ik jammer. 

Leny Berkvens 

En nogmaals, wat er ook wordt 
bedacht of geschreven: alles valt 
of staat bij een GEZAMENLIJK 
leefbaar houden van onze directe 
woonomgeving. 

Mieke Willigers 

SCHIEDAM 

TRAPT ER NIET MEER IN 



Van de nieuwe voorzitter: 
Mag ik mij even voorstellen ? 

Voor de leden die mij nog niet kennen zal ik mij kort 
introduceren. Ik woon met mijn echtgenote Brigitte, 
dochter Sanne en zoon Seppe jr. op Tuinlaan 14. 
Van die plek hebben wij reeds 11 jaar zicht op De 
Plantage. Ik heb nog nooit eerder in mijn leven, in 
de afgelopen 40 jaar, zo lang in dezelfde plaats 
gewoond, laat staan op hetzelfde adres. Kennelijk 
bevalt het ons hier goed. Het is een rustige omge
ving, niet ver van de echt grote stad Rotterdam, en 
bereisbaar voor mij naar mijn werk op het ministerie 
van Justitie te Den Haag. Met mijn juridische achter
grond heb ik, voordat mij de eer te beurt viel voorzit
ter van onze vereniging te worden, het bestuur in 
een aantal procedures kunnen bijstaan. 
Ik hecht in situaties van verschil van inzichten aan 
een zorgvuldige besluitvorming. Het is dan belang
rijk dat de onderscheiden belangen en inzichten 
scherp worden neergezet, zodat degene die moet 
beslissen ook daadwerkelijk tot een afgewogen 
oordeel kan komen. Het hoort er dan ook bij dat op 
gezette tijden de belangen waaraan ik bijvoorbeeld 
zeer hecht toch ondergeschikt worden gemaakt aan 
andere belangen. Daar kan ik mee leven als inzich
telijk is welk belang zwaarder wordt bevonden, 
waarom deze zwaarder wordt bevonden en dat ook 
weloverwogen tot de beslissing is gekomen. 

Ik sta hier bij stil , omdat ook de vereniging met zo
veel leden als De Plantage ook veel verschillende 
inzichten tussen de leden zal kennen. De belangen 
zijn ook soms zeer verschillend. Op de verenigings
avonden komen deze verschillen gelukkig goed 
naar voren. Ik beschouw het dan als de rol van het 
bestuur bij tegengestelde belangen of verschil van 
inzichten op majeure onderwerpen te bewaken dat 
alle belangen en inzichten op tafel komen. Het kan 
er ook toe leiden dat er geen eenduidig standpunt 
komt, maar dat De Plantage met het standpunt naar 
buiten komt dat er verschil van inzicht is. 
Het is dan wel zaak dat de belangen en inzichten 
scherp worden neergezet, zodat een bevoegd be
slissend orgaan als de gemeente alle belangen en 
inzichten kan meewegen. Ik vind ook dat de leden 
het bestuur erop· mogen aanspreken als een be
paald belang niet afdoende uit de verf komt. 

We zullen in de komende periode nog met veel 
plannen worden geconfronteerd betreffende onze 
leefomgeving. Dit zal nog het nodige debat opleve
ren. Ik denk daarbij aan de inrichting van de kop (of 
de kont, afhankelijk vanuit welk perspectief je het 
bekijkt) van De Plantage; aan het verkeerscirculatie
plan, waarover de verschillende standpunten in een 
werkgroep worden uitgewisseld, ter voorbereiding 
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van de algemene ledenvergadering. Maar ook komt 
daar nog aan het ruimtelijke inrichtingsplan voor het 
gebied van de Lange Nieuwstraat tot de Warande. 
Informeel hebben enkele bestuursleden dat plan al 
kunnen inzien. Een standpunt innemen zonder raad- • 
pleging van alle leden is niet mogelijk. Wel hebben 
we al kunnen wijzen op de belangen en inzichten 
zoals wij die als vereniging hebben geformuleerd in 
de beleidsnota "Zicht op de Plantage". Belangrijke 
aspecten voor de inrichting zijn onder meer het 
verkeer, de hoogte van de bouw, de privacy en het 
uitzicht van de bewoners (in het bijzonder aan de 
achterkant van de Lange Nieuwstraat), het groen en 
het gebruik van de publieke ruimte. Zodra er een 
formeel plan ligt van de gemeente, kunnen wij daar
over van gedachten wisselen binnen de vereniging. 
Denkbaar is een werkgroep ter voorbereiding van 
een algemene ledenvergadering, zoals reeds bij 
andere onderwerpen gebruikelijk is. 

Deze werkwijze is voor het maken van een beleids
plan en het begeleiden van de inrichting van het 
park De Plantage uiterst bruikbaar en werkbaar 
gebleken. De dialoog heeft ertoe geleid dat niet 
iedereen het park precies naar zijn eigen inzichten 
ingericht krijgt, maar dat er onder meer rekening 
wordt gehouden met de jeugd (vide b.v. de unieke 
speelplaats), de door de architect gewenste door
zichten en paden en door omwonenden verlangde 
paden, struiken, planten, bomen en banken. Dit 
laatste is nog weliswaar alleen op papier gereali
seerd, maar de banken schijnen er wel aan te ko
men. Het zag er aanvankelijk naar uit dat de banken 
zouden worden uitgesteld om nog extra uitgaven te 
kunnen doen voor de speeltuin. Dit 1 
ek het bestuur iets te weinig consideratie voor het 
belang van de senior burgers (en ook niet senior 
burgers), die het gezellig vinden om met mooi weer 
in het park te zitten, al dan niet met een boek op 



schoot. 
Hier laat ik het voor nu bij . Ik hoop dat degenen die mij nog niet kennen een indruk van mij hebben gekregen 
en hoop met alle medeverenigingsleden persoonlijk nader kennis te kunnen maken tijdens de vele activitei
ten van De Plantage. 
Tot ziens. 

Seppe Raaphorst 1juni 1999 

Hoe leuk het was: 
• Beatrixpark here we come! 
Zondagmorgen 30 mei, 11.00 uur. 
Plantagebewoners, de echte 'die 
hards' zijn present onder de 
leeuw en maken zich klaar om 
naar het Beatrixpark te gaan. 
Kinderen verheugen zich al da
gen; skaten met de ouders, wie 
zal wie de loef afsteken? De 
kinderen 'wedden' om het hardst. 
't Zonnetje schijnt. Wat wil een 
mens nog meer? 
Lachen? Daaraan géén gebrek! 

• VI iegerfeest 
Op zaterdag 25 april organiseer
de. de kindercommissie voor alle 
Plantage-kinderen en hun ouders 
een groots vliegerfeest. In een 
heerlijk zonnetje op grote tafels in 
de speeltuin versierden de kinde
ren eerst hun vlieger die ze daar-

Les? In skaten valt het wel mee, 
iedereen kan aardig meekomen. 
Zwemles voor viervoeter Banta 
door soortgenoot Youdi. 
Spanning? Youdi en Banta op 
schapenjacht! Achtervolging tot 
in de sloot. 
Sensatie? Petra, Rob en Herman 
weten nu hoe ze schaapjes op 
het droge moeten krijgen! 
Romantiek? Rob, Herman en 
Martin staan onderaan elke brug 

na zelf in elkaar zetten. 
Vervolgens trok de stoet naar "de 
plas". Daar hadden de medewer
kers van de vliegerwinkel de 
Paddestoel een aantal prachtige 
vliegers neergezet. Door een 
gebrek aan wind kwam het echt 

• Gluren bij de buren 
Weet u het nog, enkele maanden 
geleden ontving u van de 'Cultu
rele Activiteiten Commissie' een 
aantal uitnodigingen voor enkele 
festiviteiten. 
Nieuw werd geïntroduceerd het 
Gluren bij de buren~ 
De allereerste keer vond dit 
plaats bij Aad en Petra van der 
Griendt. Een aantal leden vond 
de weg naar hen toe, het was 
gezellig en de ontvangst hartelijk. 
Wat zo leuk ervan is, is dat je 
echt mag gluren bij de buren. Je 
ziet opeens je eigen voortuin 
vanuit een andere voordeur. 
Spannend hoor. 
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klaar om de dames met open 
armen te verwelkomen! (blauwe 
plekken op de koop toenemend!) 
Rust? Volkert als trouwe achter
ban houdt de plaats op het terras 
wel warm, en vrij! 
Spierpijn? Dat zullen we nog wel 
eens zien! 
Succes? Als het aan ons ligt 
gaan we weer! WIE DURFT? 

aan op de vliegerkunde van de 
c;leelnemers. Ilse en Naömi zorg
dén samen met Luuk voor een 
hoogstandje. Lennaart testte zijn 
vlieger ook op zwemvaardigheid. 
Al met al een hele geslaagde 
dag. 



Van de kindercommissie 
Op zaterdag 19 juni van 15.00 tot 
18.00 uur is het 
Kinderzomerfeest. 
Een dezer dagen rolt de uitnodi

ging in de bus. Maar weet wel: de 

Van de Culturette 

Plantage uitdaging is deze keer 
echt iets voor de dapperen. 
Wil je je pioniersgeest bewijzen? 
Weet jij overal de weg en kun je 
jezelf redden? 

De volgende Gluren bij de buren komt eraan! 

Schrijf je dan in voor deze proeve 
van bekwaamheid. 
Wij zijn er klaar voor. 
Tot ziens op 19 juni in het park, 
volg je oren maar! 

Deze keer is het bij Herman en Sylvia Vlasveld, op vrijdag 25 juni om ca. 21.00 uur, adres Plein Eendragt 3. 
Kom eens kijken en maak (wederom) kennis met leuke mensen uit je eigen omgeving. 

Gezocht. ...... 'n Toneelantage-regisseur. 
In het najaar volgt een spraak
makende toneelvoorstelling in de 
Plantage. 
Inmiddels is er al een toneel
groep gevormd en, in het grote 
geniep en gehuld in geheimzinni
ge sferen, bezig met de voorbe
reiding van dit groots toneelfes
tijn. 

Het wordt leuk .... echter, de to
neelgroep voelt zeer serieus de 
behoefte aan een regisseur. 
Iemand die met enige ervaring 
als amateur-toneelspeler of op 
een andere wijze dan ook, de 
regie op zich wil nemen van dit 
spektakel. 
Lijkt u dit leuk en heeft u een 

Nieuw: Vrienden van de Plantage. 
In het afgelopen jaar zijn er een 
aantal van onze leden verhuisd. 

• Maar .... . pijn in het hart deed het 
vervolgens deze leden wel dat zij 
geen lid meer mochten zijn van 
onze enthousiaste vereniging. 
Door een aantal van hen is ge
vraagd of zij toch· lid konden blij
ven maar dan met een andere 
status. De statuten maken dit 
mogelijk en het Bestuur wil u 
voorstellen om een nieuw lid-

maatschap te introduceren: 
Vrienden van de Plantage. 
Deze vrienden hebben dan geen 
stemrecht maar krijgen wel ons 
blad en worden natuurlijk ook 
voor onze activiteiten uitgeno
digd. 
De kosten voor dit lidmaatschap 
bedragen 25 gulden per jaar. Dit 
bedrag wordt opgebouwd door de 
15 gulden contributie en porto
kosten ( 4x2,40+55 et. +4x80ct.) 
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beetje ervaring meldt u dan bij 
Aad van der Griendt, tel. 
4 261407 of Herman Vlasveld, 
tel. 4733194. 

U heeft de garantie dat u een 
leuke enthousiaste toneelgroep 
om u heen krijgt en dat u vele 
uren extra zult lachen. 

Heeft u bezwaren hiertegen of 
wilt u hierover nader van gedach
ten wisselen bel dan voor 1 juli 
1999 met de voorzitter Seppe 
Raaphorst of de secretaris Leny 
Berkvens. 
Krijgt het Bestuur geen reactie 
binnen dan wordt met ingang van 
1 juli 1999 dit nieuwe lidmaat
schap ingevoerd. 

Liesbeth Fluiter 



Foto-expositie in de Rooie Koffer. 

Op zaterdag 11 september 1999 vinden er 
diverse festiviteiten plaats in het kader van de 
Open Monumentendag. 
Gekozen is voor het thema: Monumentaal Groen. 
Er staan drie locaties centraal: 
Het Julianapark, de vm. RK Begraafplaats en onze 
Plantage. 
Rondom ons park worden diverse feestjes georgani
seerd en wordt het gerenoveerde deel van het park 
officieel geopend. 
Een gemeentelijk comité is bezig allerlei leuke en 
bijzondere dingen te organiseren. Ook voor de kin-

·',· • . ' . ';\_-, 

. '" 
·:-:>} 

Een Plantagebewoner erbij!! 

deren. 
Onze vereniging wordt in dit comité vertegenwoor
digd door Peter Fluiter en Petra van der Griendt. 
Vanuit het comité wordt ons gevraagd om fotomate
riaal op te zoeken van, in en rondom de Plantage. 

Zitten in uw familiealbums mooie, leuke foto's en wilt 
u deze voor een expositie afstaan laat u dit dan zo 
snel mogelijk weten aan Peter Fluiter, tel. 4730634, 
Tuinlaan 18. 

Noteer alvast de datum in uw agenda! 

Op 13 mei 1999 werden Marjon en Reg Hoogesteger, Lange Nieuwstraat 11 b, verblijd met 
de geboorte van hun tweede zoon Jelle. 
Namens alle Plantagebewoners: van harte gefeliciteerd en veel geluk!! 
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PLANT AGE: een on( onder)breekbaar fenomeen. 
Vanuit het idee dat onze Belangen- en Bewonersvereniging steunt op twee sterke 
pijlers, nl. het opkomen voor de BELANGEN en de aandacht voor de SOCIALE 
STRUCTUUR, probeerde ik 'de PLANTAGE' op een peper- en zoutstel over te 
brengen. Hieronder een verslag. Over hoe ik als vertrekkend voorzitter mijn opvolger 
met deze symbolen en metaforen via deze communiceren-de vaten nog een bood
schap meegaf. De Plantage-Leeuw brult nog 'n keer /april '99/Bert van Kan 

PLANTAGE ? 
Ja een park, maar ook een vereniging, en ook een bepaalde manier van actief zijn 
als stedeling, serieus genomen willen worden, van het soms beter weten en dat pro
beren in te brengen, in ieder geval ook die vereniging met die grote inzet en creativi
teit en dingen-samen-doen-sfeer, met een goede pers en plaatselijke bekendheid, 
met extra wakkere burgers zullen we maar zeggen .... 

PLANTAG E 
Ja, als je het zo zegt, is het gewoon weer een (bomen)plantdag, maar dan wel in 
2000, eerder zijn er geen nieuwe bomen beschikbaar. Zijn wij millenniumproof? 

PLANTA GE 
Dat was wel nodig, een beetje boter als smeermiddel in het communicatie-proces 
tussen stadskantoor en wijk, dat zijn wij als vereniging in feite geworden. Af en toe 
een beetje spetteren, en het vuur moet tijdig laag want anders worden we te bruin en 
gaat er iets schroeien. Je moet er even bijblijven ........ een paar jaar bijv. 

PLANT AGE 
Dat spreekt eigenlijk voor zich, wij hebben een groene voortuin, het oudste stadspark 
van Nederland en letten daar op en we zijn ons bewust van het feit dat het ook een 
groene stedelijke 'kamer' is. We zijn dus tuiniers en houden van planten en zij van 
ons, zo ver kan een relatie met je woonomgeving zelfs gaan. Daar is NEW AGE nog 
maar een voorloper van .... 

PLAN TAGE 
Ja, dat is nooit weg, als er een plan is, en zeker niet als het een met betrokkenen 
doorgesproken plan is. Daarnaast moet een voorzitter altijd een plan hebben, voor 
de zekerheid ......... en desnoods slechts met enkelen besproken en zelfs in noodge-
vallen gewoon ter plekke bedacht. Zonder plan kan het niet, dit is de essentie van de 
wisselwerking-tussen het stel, ook van peper en zout. 

PLA NTAGE 
Tja, er moet altijd een vrije keus zijn voor de voorzitter, voor in het geval van nood 
tijdens een vergadering ........... Dit is zo'n vrije keus! 
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PL ANTAGE 
Ja, dat is altijd wel handig, even een Plaspauze inlassen op het moment dat er even 
wat lucht nodig is tijdens een lastig agendapunt. Even de mensen de gelegenheid 
geven zich te bewegen, kontakt te zoeken buiten het zicht van de vergadering, en 
vooral ook bedenktijd, minstens voor de voorzitter. 

P LANTAGE 
Dat is de P van 'Parkeren' (al zal dat voor de Plantagebewoners altijd wel een dub
bele betekenis houden), van 'even wachten' , van 'zoeken we op' , desnoods van 'het 
is Pauze'. Er zit echter wel een beperking op het gebruik, wees er zuinig op! 
Het enige alternatief is nl. 'lantage', en daarvan hebben we al genoeg gezien. 

? PLANTAGE 
Een Paaslunch, een zomer-park-feest-voor-de-omwonende-jeugd-inclusief-verklede
grote-mensen-en-hobbywerk, een discussie-avond over een eigen beleidsnota met 
een wethouder als gast na een uitnodiging op nieuw gemeentelijk briefpapier (nl. met 
Plantage-leeuw), een grasveld met een eigen electra-aansluitpunt, met een nieuwe 
vakterm in politie-kringen ('Plantage-daders'), een ledenpercentage van 75% (180 op 
240 brievenbussen), met een eigen kerstboomverbranding, met een visie op brugre
novatie, de geur van zowel gemeente(lijke) belangen als gewone-mensen-taal, met 
groene oorkondes voor ambtenaren maar ook bezwaarschriften, creativiteit-genere
rende culturette-bewoners, bijna 12% van de gemeenteraad in haar gebied, met ge
wone en bijzondere bewoners die in een Plantageboek Il niet zouden misstaan, met 
een fijnzinnig keurmerk voor sociaal-veilig en een waanzinnig geurmerk voor 
(honden)drol-veilig, met 102 als grootste leeftijdsverschil tussen haar inwoners, een 
bewonersvereniging met een eigen en positief paflov-effect, met 'samenhang' als 
meest gemist gemeenteproduct en meest kenmerkend verenigingselement. 
Of is het: elementair verenigingskenmerk? 
En zo draait alles om, en verder ........ . 

Bedankt voor jullie betrokkenheid, ent
housiasme en vriendschap in al die ja
ren waarin ik als voorzitter actief was. 
Het maakte het tot een fijne manier om 
met 'belangen' en 'bewoners' om te 
gaan en op die wijze dit stuk woon-werk
en leefomgeving te verbeteren. 
Het kunstig kado dat ik bij mijn afscheid 
kreeg, zal mij daar nog lang aan herin
neren. 
Ik wens iedereen nog lang Toe: Zicht op 
de Plantage. 

Bert van Kan 
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Ledenvergadering De Plantage 30-3-99 
Er zijn berichten van verhinde
ring binnengekomen van D. 
Wieringa en M. Klink. 
Er zijn ± 40 leden aanwezig. 

1. Opening / mededelingen 
- in het ledenblad ontbraken 
twee pagina's, deze heeft de 
redactie helaas moeten verwij
deren, omdat de geinterviewde 
het artikel niet meer geplaatst 
wilde hebben. 
- het redactieteam wordt aan 
de vergadering voorgesteld: 
Marjan Hoogesteger, Tosca 
Vissers en Leny Berkvens. 

2. Notulen 17-3-98: er zijn 
geen opmerkingen, notulen 
worden vastgesteld. 

3. Financiële zaken: 
- a. het innen van de contri
buties is erg veel werk, daar
om gaat de verenigings-reke
ning over naar de Postbank en 
gaan we acceptgiro's gebrui
ken. Er zijn nog een aantal 
achterstallige betalingen van 
1998. 
- b. kascommissie heeft ge
controleerd en aan bestuur 
verslag uitgebracht per brief. 
- c. vaststelling contributie 
1999: gehandhaafd op 
f 15,- per persoon boven 18 
jaar, "aan de Plantage wonend 
of daarop kijkend". 
- d. begroting '99: we streven 
naar meer inkomsten uit adver
tenties; ook streven we weer 
naar sponsoring van het zo
merfeest. De werkgroepen 
krijgen elk een budget van 
f 1000,-
- e. benoeming kascommis
sie '99: Margot Kleijweg en 
Bert Utens 

4. De Kop bij de kop. 
Bert houdt een korte inleiding, 
waarna Gabrielle Kok verslag 
doet van de bijeenkomst van 
9 maart '99 met wethouder 
Hafkamp, een aantal ambtena 

ren en de Klankbordgroep 
Plantage: 

- avond in goede sfeer, de 
antwoorden bleven echter 
vaagjes. 

- onze Nota is serieus geno
men en was op tijd klaar om in 
het bestemmingsplan te kun
nen worden verwerkt. 

- drie thema's belangrijk: 
* hoe ziet de politiek onze no
ta? 
* hoe worden alle aspecten 
geintegreerd? 
* verkeerssituatie rondom 
Plantage 

- samenspraak gemeente en 
bewoners bij nieuwbouwprojec
ten 

- inrichting Kop, verbinding 
tussen stad en park 

- Sjef Henderikx's visie: ruimte 
scheppen, niet: kunst gebrui
ken om slechte situatie te verd
oezelen. 

- Kees van Oorschot: gebied 
vooral ruimtelijk bekijken; de 
Plantage is een openbaar park, 
niet de voortuin van de bewo
ners. 
De aanwezigen uiten kritiek op 
de houding van KvO, inspraak 
blijft moeizaam. 

- verkeer/ parkeerdruk: 
* de Lange Nieuwstraat is 
aangewezen als 30 km-gebied, 
met verkeersremmende maat
regelen, die op termijn worden 
gerealiseerd. 
* parkeervergunning zal niet 
meer tegen te houden zijn, 
gezien de toegenomen par
keerdruk 
* evt. parkeergarages aan 
de Buitenhavenweg, onder de 
Kop? 
* hoe is de routing van het 
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verkeer? van bewoners? be
zoekers? 
* verbindingsweg t.o. Postkan
toor weg, gevolgen: 

--> keerlus in Tuinlaan ? 
--> rotonde ? 
--> tunneltje ? 

Er wordt een gemeentelijke 
werkgroep opgericht voor de 
herinrichting van DE KOP, 
waarin 1 of 2 bewo ners van 
de Plantage mogen deelne
men. 
Er wordt vanuit de vergadering 
gevraagd wat de inbreng zal 
zijn van Kees van Oorschot bij 
het ontwerpen van de Kop. 
Antwoord: er is nu een heel 
andere situatie, de bewoners 
nemen rechtstreeks deel aan 
de gemeentelijke werkgroep en 
hebben dus een stem. 
De vergadering stelt, dat deze 
deelnemers goed geregisseerd 
en ondersteund moeten wor
den door bestuur en bewoners; 
voortdurend voorbespreken en 
terugkoppelen met bestuur, 
klankbord-groep en ledenver
gadering is noodzaak. 
Marja Klink heeft zich aan
gemeld voor deelname. 
Een tweede deelnemer moet 
nog gezocht worden. 

- Hoe moet de Kop ver bon
den worden met de rest van 
het park, daarover discussiêert 
de vergadering aan de hand 
van 6 stellingen: 
1. de verbindingsweg (incl. 
parkeerplaatsen) moet opge
heven worden om van de Plan
tage een eenheid te maken 
2. indien meer parkeerruimte 
nodig is voor bewoners of be
zoekers, dan een onder 
grondse parkeergarage bou
wen, die 'onzichtbaar' in het 
park wordt opgenomen 
3. om een goede park-entree 
te kunnen maken, moet het 
plantsoen rond het monument 
een rigoureuze herinrichting 



krijgen 

4. de muziekkoepel wordt nau
welijks gebruikt en kan beter 
worden afgebroken 

5. in de vrijkomende ruimte van 
de grote parkeerplaats moet 
een centrale ontmoetingsplek 
aangelegd worden, waar activi
teiten voor buurt en stad plaats 
kunnen vinden 
6. er moet weer een klassieke 
fontein met een kleine vijver 
terugkomen 

- op 8 maart heeft een stads
gesprek plaatsgevonden over 
de herinrichting van de binnen
stad. Voor de herinrichting 
(vooral van de "stadsas") zullen 
subsidies vanuit het Grote 
Steden Beleid gebruikt worden. 
Daarom komen binnenkort 
externe onderzoekers de be
wonersverenigingen intervie
wen over hun mening. 

5. Mededelingen werkgroe
pen. 

Culturette: 
• 'Gluren bij de buren' 16 april, 
borrel bij Aad en Petra van der 
Griendt 
• 30 mei inline skaten 
• 19 juni survivaldag voor de 
kinderen en 's avonds volwas
senenfeest 
• A september: weekend naar 
de Veluwe met de jeugd van 
13-20 jaar 
• groots toneelspektakel Plan
tage in Oktober, inhoud geheim 

Kinderactiviteiten: 
* 18 april vliegerfeest, maken 
en oplaten in Hoek van Hol
land, samen met "De Padde
stoel" 
• zomerfeest 19 juni 
• graag nog meer ideeên van 
de bewoners 
Herinrichting Plantage: 
• er wordt onderzocht of het 
grind in de speeltuin gemengd 
kan worden met rivierzand 
• de giraf wordt vernieuwd 
• uitvoering 3e fase in volle 
gang, er is regelmatig contact 

De volgende klachten van 
bewoners zullen worden door
gegeven aan afd. Groen: 
- 1 boompje bij rosarium is 
dood 
- buxus in rosarium is geel 
- gras moet geëgaliseerd wor-
den in het hele park 
- auto van aannemer rijdt gra
luxpaden kapot 
- worden er nog dwarspaden 
aangelegd? 
- er wordt niet per perk aang
eplant, zoals afgesproken, nu 
kan men de kinderen er niet 
uithouden, alles ligt tegelijk 
overhoop. 
- kan het hondentoilet in de 
zomer vaker gereinigd worden 
dan 1 x per 2 weken? 

6. Rondvraag 
- waar blijft uitbreiding fietsen
stalling? 
Is helaas blijven hangen, er zijn 
nu 2 aannemers gevraagd om 
offerte; daarvoor moet een 
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tekening gemaakt worden. De 
uitbreiding wordt betaald uit het 
WBO. 
Overigens is het ook de bedoe
ling te komen tot ook een eerlij
ker verdeling van de plaatsen; 
er is nu een wachtlijst, terwijl er 
wel clandestien anderen bijko
men. 
- hoe staat het met de parkeer
plek voor de greenwheels-au
to? Wij hebben gereageerd 
naar de gemeente, maar onze 
brief is zoekgeraakt. 

7. Afscheid voorzitter Bert 
van Kan 
- Speech (geschreven door 
Liesbeth Fluiter) uitgesproken 
door Saskia Berkhout. De 
scheidende voorzitter wordt 
bedankt voor zijn inzet vanaf 
de oprichting van de vereni
ging. 
Belangrijk resultaat: 
De Plantage wordt door de 
gemeente voor vol aangezien! 
- Overhandiging cadeau 
(pottenbakkers-kunstwerk) 
door Leny Berkvens 
- speech van Bert rond het 
woord "PLANTAGE" 
(tekst elders in dit blad) 
- overhandiging van de 
"hamer'' aan Seppe Raaphorst 
onder instemming van de ver
gadering. 
- kort woordje van Seppe. 

Na het officiële deel van de 
vergadering werd nog gezellig 
geborreld met de vertrekkende 
en de aankomende voorzitters. 



Bestuur en Werkgroepen Bewoners- en Belangenvereniging "de Plantage" juni 1999 

straat nr tel 

Bestuur: 
Seppe Raaphorst (voorzitter) Tuinlaan 14 4266849 

Mieke Willigers (penningmeester) Lange Nieuwstraat 17b 4271128 

Leny Berkvens (secretaris) Tuinlaan 100 4262582 

Liesbeth Fluiter (algemeen lid) Tuinlaan 18 4730634 

Saskia Berkhout (algemeen lid) Lange Nieuwstraat 13a 4731450 

Redactie Ledenblad: 
Marjon Hoogesteger Lange Nieuwstraat 11 b 4267120 
Tosca Vissers Lange Nieuwstraat 173 2732152 
Leny Berkvens Tuinlaan 100 4262582 

Werkgroep Kinderactiviteiten: 
Margot Kleijweg Makkerstraat 4 4733823 
Astrid Uiterwijk Tuinlaan 56e 
Annie Ronteltap Hoofdstraat 309 4264246 
Marien Verzijden Lange Nieuwstraat 105 4739747 
Sylvia Vlasveld Plein Eeendragt 3 4733194 
Marianne de Wit Tuinlaan 96 4739213 

Werkgroep "Culturette": 
Volkert Bonga Tuinlaan 10c 4738169 
Petra v.d. Griendt Lange Nieuwstraat 103 4261407 
Aad van der Griendt Lange Nieuwstraat 103 4261407 
Theo van der Hek Lange Nieuwstraat 145 4731306 
Herman Vlasveld Plein Eendragt 3 4733194 

Werkgroep "Toekomst Plantage": 
Seppe Raaphorst (voorzitter) Tuinlaan 14 4266849 
Mieke Willigers (penningmeester) Lange Nieuwstraat 17b 4271128 
Leny Berkvens (secretaris) Tuinlaan 100 4262582 
Liesbeth Fluiter (algemeen lid) Tuinlaan 18 4730634 
Saskia Berkhout (algemeen lid) Lange Nieuwstraat 13a 4731450 
Ellen Coebergh Tuinlaan 12 4262072 
Pieternel van Driel Tuinlaan 68b 4735830 
Han Elskamp Tuinlaan 40 4270639 
Peter Fluiter Tuinlaan 18 4730634 
Aad v.d. Grieridt Lange Nieuwstraat 103 4261407 
Jan Sonneveld Tuinlaan 24 4266901 
Tosca Vissers Lange Nieuwstraat 173 4732152 

Werkgroep Bedrijven: 
Leny Berkvens Tuinlaan 100 4262582 
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STEEDS MEER 
MENSEN HEBBEN EEN 

OOGJE OP ARGUS. 
Bij optiek Argus kunt u nog altijd rekenen op 

een _hoogst vriendelijke en kundige benadering. 
Bovendien is Argus koploper in zowel modi
sche als technische zin; wat zich internationaal 
aandient vindt snel haar weg aan de Oranje
straat. Dat deze 'formule' aanslaat mag blij
ken uit het steeds groeiend aantal trouwe klan
ten, waar Argus sinds jaar en dag op mag 
bogen. Bent u ook in voor deze benadering, 
dan bent u n1cer dan welkom! 

ANVO ge<liplomeen..le rcglstcropto111etristen/contactlcns
spedalistcn, Amlicicn NVAB. Ruim 1500 brilmonturen, 
meer <lan 30 soorten rnntactlcns-systc111en, geavanceer<le 
hoortoestellen . Co111puter-oogtcsten, oog111eting, low-vision 
apparatuur, gehoor-metingen. Gratis informatie en a<lvics. 

Oranjestraat 19, Schiedam, telefoon 010 • 473 87 00 
(Ook gevestig<l in Vlaar<lingcn en Maassluis) 

BEKIJK 'T BETER MET ARGUS OGEN! 

Wilt u hier adverteren? 

bel Leny ·serkvens 

tel. 4262582 

Wilt u hier adverteren? 

bel Leny Berkvens 

tel. 4262582 

'Dit · is puur een 
goodwill-advertentie, 
want eigenliil< heb il< 

het veel te drul<.' 

('Maar als u ècht wilt kan Ik er 
misschien nog wat tussendoor fietsen.') 

Franck den Duik Reclame 
Advies • Concept • Tekst • Ontwerp 

Compact,' flexibel bureau voor activerend contact tussen 
bedrijven onderling en tussen bedrijven en consumenten . 

Tuinlaan 32, 3111 AV Schiedam 
Telefoon 010 - 4 73 38 66, fax 473 18 84 

e-mail franckdd@wxs.nl 



SCHIEDAM 

Lange Nieuwstraat 59 
3111 AE Schiedam 
Telefoon 010 -426 12 65 
Telefax · ·010 - 426 42 50 
Auto tel. 06 52733135 

van·Hattum 

interieurbouw 
aannemer van timmerwerk . . . 

r:nachinaal timmerbedrijf • 

Tuinlaan 46 
3111 AV Schiedam 

Telefoon 01 0 - 426 25 61 
Telefax 010 - 473 12 93 

G. de Jong en Zonen B.V. 
Aannemingsbedrijf van 
Grond- en Sloopwerken 
Lange Nieuwstraat S 
3111 AC SCHIEDAM 

Gespecialiseerd in asbestverwijdering 

Verkoop 2e hands bouwmaterialen 

Tel: 010-4738000 Fax: 010-4732981 

VAN STIGT THANS 
assurantiën 

Lange Nieuwstraac 101 , 

3111 AE Schiedam 

Telefoon 010 - 426 31 53 

Telefax 010 - 426 27 68 
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